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Zápis ze zasedání AS FaVU ze dne 27. 2. 2019 
27. 2. 2019, 10.00 h, FaVU VUT, Údolní 244/53, Brno, zasedací místnost č. 325 (budova U2, 3.NP)  
 
Přítomni: MgA. Jennifer Helia de Felice, Ph.D., MgA. Tomáš Hrůza, MgA. Břetislav Malý, 

Petr Mucha, BcA. Tomáš Plachký, doc. MgA. Luděk Rathouský, MgA. Pavel Sterec 
(přítomen jednání od bodu 4 včetně), Ph.D., MgA. Jakub Tajovský, Mgr. Martin Žák, 
Mgr. Markéta Žáčková, Ph.D. 

Omluveni: MgA. Vasil Artamonov  
Hosté:  doc. MgA. Filip Cenek, MgA. Katarína Hládeková, Ph.D. 
 
Program:  
1. Schválení programu zasedání AS FaVU, Markéta Žáčková 
2. Schválení zápisu ze zasedání AS FaVU ze dne 6. 2. 2019, Markéta Žáčková 
3. Schválení Výroční zprávy o činnosti za r. 2016, Markéta Žáčková 
4. Projednání a schválení návrhu na odvolání a jmenování členů UR FaVU VUT, Filip Cenek 
5. Projednání a schválení změny dodatku č. 3 Statutu FaVU (Organizační schéma fakulty), Filip Cenek 
6. Projednání složení Galerijní rady fakulty, Filip Cenek 
7. Informace o novém složení Oborové rady doktorského studijního programu, Filip Cenek 
8. Informace o dojmenování Václava Magida mezi školitele doktorského studijního programu pro 
 akad. r. 2019/2020, Filip Cenek 
9. Projednání personálního obsazení Disciplinární komise FaVU VUT, Markéta Žáčková, Filip Cenek 
10. Zhodnocení výsledků ankety týkající se provozu školního klubu, Monika Šimková, Pavel Sterec, 
 Martin Žák 
11. Prezentace ankety týkající se volebního systému FaVU VUT, Vasil Artamonov 
12. Různé 
13. Schválení termínu příštího řádného zasedání AS FaVU, Markéta Žáčková 
 
 
1. Schválení programu zasedání AS FaVU, Markéta Žáčková  
Markéta Žáčková přečetla program zasedání a připomněla přidání bodu 3 na program dnešního 
jednání AS FaVU, tj. schválení Výroční zprávy o činnosti za rok 2016. Luděk Rathouský dodal k bodu 
10, že paní Jirků by chtěla být přítomna při jeho projednávání. Předsedkyně konstatovala, že senát je 
usnášeníschopný. 
Usnesení:  
AS FaVU schvaluje program jednání. 
Hlasování:  
pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0 
 
2. Schválení zápisu ze zasedání AS FaVU ze dne 6. 2. 2019, Markéta Žáčková  
Zápis z uvedeného zasedání byl rozeslán členům AS FaVU dne 10. 2. 2019. 
Usnesení:  
AS FaVU schvaluje zápis ze zasedání ze dne 6. 2. 2019. 
Hlasování: 
pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0 
 
3. Schválení Výroční zprávy o činnosti FaVU VUT za rok 2016, Markéta Žáčková  
Usnesení:  
AS FaVU schvaluje Výroční zprávu o činnosti FaVU VUT za rok 2016 s opravou několika věcných 
chyb (například v odstavci 2.3). Opravené znění je přílohou tohoto zápisu.  
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Hlasování: 
pro: 7, proti: 0, zdržel se: 2 
 
4. Projednání a schválení návrhu na odvolání a jmenování členů Umělecké rady (UR)FaVU VUT, 
 Filip Cenek 
Od projednávání tohoto bodu je na zasedání AS FaVU přítomen jeho místopředseda Pavel Sterec. 
  
Tomáš Hrůza připomněl, že v AS VUT je zavedena praxe, že pokud se jedná o konkrétní jména, 
hlasuje se o nich tajně. Doporučuje proto uplatnit tentýž princip také při hlasování AS FaVU. Tomáš 
Hrůza daný postup vysvětlil včetně povolené úpravy hlasovacího lístku – tj. „nehodící se škrtněte“. 
  
Filip Cenek představil změny, ke kterým ve složení UR FaVU přistoupil, a vysvětlil důvody, které k nim 
vedly. Nová umělecká rada má vzhledem k problematické usnášeníschopnosti rady minulé nižší počet 
členů, jsou v ní poměrově zastoupeny představitelky a představitelé oborů na fakultě i všech 
významných kulturních institucí v Brně (Dům umění, Moravská Galerie, TIC Brno). Významně se také 
proměnil poměr zastoupených mužů (58 %) a žen (42 %). 
 
K navrhovanému složení proběhla diskuze. Tomáš Hrůza se dotázal na možnost oslovení člena 
z JAMU. Filip Cenek tuto možnost do budoucna zvažuje a pokládá ji za pozitivní i z hlediska možné 
bližší spolupráce. Vysvětlil, že složení UR FaVU není konečné a může se v čase se souhlasem AS FaVU 
proměňovat. Luděk Rathouský vyjádřil souhlas s optimálním vyvážením externích členek a členů. 
  
Po prodiskutování nového složení UR FaVU vyzvala Markéta Žáčková k volbě. 
Luděk Rathouský a Jakub Tajovský se přihlásili jako skrutátoři. 
Tajné hlasování o souhlasu ke jmenování a odvolání členů UR FaVU: 
Bylo vydáno 10 lístků. Odevzdáno bylo 10 lístků. 
 
A) Souhlas s odvoláním stávající UR FaVU 

Souhlasí: 10 
Nesouhlasí: 0 
Zdržel se: 0 

 
B) Souhlas se jmenováním UR FaVU dle seznamu jmen na hlasovacím lístku. Hlasovací lístek je 
přílohou tohoto zápisu. 

Souhlasí: 10 
Nesouhlasí: 0 
Zdržel se: 0 

  
5. Projednání a schválení změny Přílohy č. 3 Statutu FaVU VUT (Organizační schéma fakulty), Filip 
 Cenek 
Děkan představil organizační změny na fakultě, které je podle platné legislativy fakulty nutné 
promítnout také do Organizačního schématu FaVU VUT. Jde zejm. o rozšíření a redefinici 
proděkanských pozic, které avizoval již ve svém volebním programu. Nejvýznamnější změnou je 
zřízení proděkana pro výstavu a dislokace. Dále vysvětlil v dohledné době zřizovanou pozici 
ombudsmana/ky a iniciaci vzniku studentského klubu fakulty (zapsaný spolek). Proběhla diskuze nad 
otázkami kompetencí ombudsmana, odlišení jeho funkce od funkce proděkana pro studium a rovněž 
nad otázkami jejich vzájemného vztahu, jakož i vztahu vůči disciplinární komisi. AS FaVU přivítal 
zpřehlednění vazeb mezi organizačními jednotkami oproti minulému schématu. Ve schématu se nově 
promítly také změny, které již byly schváleny a projednány na minulých zasedáních AS FaVU (změna 



 
 

3 
 

názvu Ateliéru multimédií na Ateliér herních médií, zřízení Kabinetu tradičních médií a Kabinetu 3D 
technologií). Ve schématu jsou také zobrazeny vazby na dlouhodobě fungující jednotky fakulty 
(galerie, dílny). 
Usnesení: 
AS FaVU projednal a schválil předložený návrh změn, kterým se upravuje Příloha č. 3 Statutu FaVU 
VUT (Organizační schéma FaVU VUT). Organizační schéma je přílohou tohoto zápisu. 
Hlasování: 
pro: 10, proti: 0, zdržel se: 0. 
 
Předsedkyně AS FaVU VU v Brně předala vedení zasedání místopředsedovi Pavlu Stercovi a v 11.45 h 
jednání opustila z důvodu odchodu do výuky.  
 
6. Projednání složení Galerijní rady FaVU, Filip Cenek 
Na popud Luďka Rathouského proběhla diskuze nad vhodností výběru výstav do fakultní galerie 
výlučně na základě otevřené výzvy. Filip Cenek představil složení Galerijní rady FaVU VUT v Brně a 
vyzval k jednání o jejím složení. Tomáš Hrůza doporučil zařadit mezi její členy rovněž zástupce 
novomediálních atelierů. Z další debaty vyplynulo doporučení zařadit mezi členy Galerijní rady Luďka 
Rathouského. 
 
7. Informace o novém složení Oborové rady doktorského studijního programu, Filip Cenek  
Děkan informoval o novém složení oborové rady, která byla najmenována z důvodu ukončení 
funkčního období rady předchozí. 
 
8. Informace o dojmenování Václava Magida mezi školitele doktorského studijního programu pro 
 akad. r. 2019/2020, Filip Cenek  
Děkan informoval o jmenování Václava Magida mezi školitele doktorského studijního programu 
z důvodu úspěšně obhájeného habilitačního řízení. 
 
9. Projednání personálního obsazení Disciplinární komise FaVU, Markéta Žáčková, Filip Cenek  
Usnesení:  
AS FaVU schvaluje disciplinární komisi v složení: Martin Žák, Pavel Sterec, Jakub Tajovský, Jan Zálešák 
(předseda), Markéta Žáčková, Adam Tománek. 
Hlasování: 
pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0. 
 
10. Zhodnocení výsledků ankety týkající se provozu školního klubu, Monika Šimková, Pavel Sterec, 
 Martin Žák  
AS FaVU projednal situaci studentského klubu s tím, že očekává zlepšení jeho stavu v souladu s 
doporučeními, která vzešla z ankety týkající se jeho provozu. Tomáš Hrůza následně doporučil zjistit 
podobu jiných klubů v rámci VUT a to, jaké stanovisko k uvedenému tématu zaujímají členové 
studentské komory AS VUT. 
 
Jakub Tajovský, Jennifer Helia de Felice a Břetislav Malý opustili jednání AS FaVU VUT v Brně ve 
13.00 h z důvodu odchodu do výuky. 
 
11. Prezentace ankety týkající se volebního systému FaVU VUT, Vasil Artamonov 
S ohledem na skutečnost, že Vasil Artamonovbyl z přítomného zasedání AS FaVU omluven, 
projednávání tohoto bodu bude přesunuto do programu příštího jednání AS FaVU. 
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12. Různé 
V daném bodu nebyly předneseny žádné podněty. 
 
13. Schválení termínu příštího řádného zasedání AS FaVU, Pavel Sterec 
Usnesení: AS FaVU VUT v Brně schvaluje termín příštího zasedání na středu 27. 3. 2019, 10.00 h, 
FaVU VUT, Údolní 244/53, Brno, zasedací místnost č. 325 (budova U2, 3.NP).  
Hlasování: 
pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0. 
 
Zapsala: Katarína Hládeková 
Schválili: Markéta Žáčková a Pavel Sterec 
 
 


